
Besluitenlijst Raadswerkgroep Sociaal Domein
Datum 01-09-2021
Tijd 20:00 - 22:00
Locatie B.01 Lingezaal
Voorzitter Gerdien Maaijen
Aanwezigen Gerdien Maaijen (voorzitter, CU), Mariël de Vries (D66), Elvira Patelias-Pieks 

(GBO), Peter de Waard (VVD), Cécile de Boer (PvdA), Mart van Baak (CDA), Jan 
Harm Roseboom (GL), Carla van Kerkhof (GL), Ton Meboer (BOB), Rob Engels 
(wethouder), Elke Haanraadts (strategisch beleidsadviseur Sociaal Domein), 
Thomas Heutinck (Business Analist Sociaal Domein), Harry Smeets (vz. RKC) 
en Annemarie Raijmakers (griffie) 
Afwezig: Aad Noordermeer (BOB)

Voorafgaand aan de vergadering presentatie van het programma Kurtosis
Voor belangstellenden heeft Thomas Heutinck voorafgaand aan de reguliere 
vergadering een demo gegeven van Kurtosis.
Kurtosis is het programma waarmee de monitor tot stand wordt gebracht.

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ze zegt 
bericht van verhindering te hebben ontvangen van Aad. Hij laat zich vervangen 
door Ton Meboer. 

2.a Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2.b Vaststellen concept-besluitenlijst 8 juli 2021
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3 Presentatie over doorontwikkeling van de monitor
Thomas geeft een presentatie. Hij gaat onder meer in op wat er veranderd is 
ten opzichte van de vorige monitor en wat er op korte en lange termijn nog 
gaat veranderen aan de opzet en inhoud van de monitor. 
De financiële paragraaf uit de kwartaalmonitor Sociaal Domein K2 sluit nu aan 
op de cijfers uit de tweede bestuursrapportage (berap). Dat was namelijk een 
van de verbetersuggesties die bij de tweede berap direct geïmplementeerd is.
Rob zegt dat de kwaliteit voorop staat en dat bezuiniging nooit het doel is.  
De gemeente ontvangt in 2021 1,2 mln. extra voor jeugdzorg. Dit helpt om het 
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onderaan de streep wat ‘kloppender’ te krijgen. Kortom, goed nieuws, maar 
het moet wel enigszins genuanceerd worden omdat het gaat om incidenteel 
geld. 
Jan Harm geeft aan blij te zijn met de nieuwe financiële paragraaf. 
Ook de toevoeging van de begrippenlijst is volgens de aanwezigen een 
meerwaarde. Omdat er wat onduidelijkheid is over de berekening van de 
wachttijd zal er een definitie van wachttijd aan de begrippenlijst worden 
toegevoegd. 

4 Tips voor een goede monitor door de voorzitter van de rekenkamer 
Overbetuwe/controller in Venlo
Presentatie door Harry Smeets vanuit zijn expertise als vz. RKC en als 
controller bij de gemeente Venlo.
Harry zegt dat er een hiaat zit tussen de programmabegroting en de 
indicatoren. Een indicator mag nooit op zichzelf staan en moet altijd worden 
verbonden aan een doelstelling. 
Harry heeft in zijn presentatie 15 tips geformuleerd voor indicatoren. 
Een tip van hem is om te kiezen voor een goede mix tussen kwalitatieve en 
kwantitatieve indicatoren. 
Elke merkt op dat we dit laatste al doen bij de jaarmonitor. 
De belangrijkste tip die Harry heeft is om bij een programma maximaal 6 à 7 
indicatoren te kiezen. 

De presentatie van Harry staat in iBabs. 

5 Bespreken verbeterwensen vanuit de werkgroep voor de opzet van de monitor 
en de uitvoerbaarheid
Doorgenomen wordt het overzicht met verbetersuggesties. Gevraagd wordt 
een prioritering hierin aan te brengen. 
Peter vraagt zich af wat de punten moeten zijn voor het dashboard/factsheet? 
De monitor is nl. heel erg uitgebreid. Daarom zijn vraag/verzoek van een 
factsheet met daarin de belangrijkste punten (3 max 10). 
Rob zegt dat hij een informatieplicht heeft en dat hij hier zelf inhoud aangeeft 
in de vorm van een monitor. Prima om bijvoorbeeld aan de 1e pagina een 
factsheet toe te voegen. 
Elke merkt op dat we in het verleden alleen de factsheet hadden. 
Rob zegt dat wat de raad belangrijk vindt in het door de raad vastgestelde 
beleidsplan staat. Gebruik de monitor, pel die af waarbij je tot de indicatoren 
komt. Formuleer dan bijvoorbeeld een top 3 van indicatoren die je als raad zou 
willen volgen. 
Peter zegt vooral te willen kijken hoe de raad de controlerende rol het beste 
kan invullen. De vraag die je daarbij kan stellen is of het beleid goed wordt 
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uitgevoerd en daar heb je indicatoren voor nodig. Vertrek hierbij vanuit het 
beleid is zijn advies. 

De verbetersuggesties worden doorgenomen: 
Ad 1: dashboard/factsheet → heel belangrijk
Ad 2: terminologie gelijk trekken → is gebeurd door toevoeging begrippenlijst 
Ad 3: trends zichtbaar maken → aansluiting bij de P&C-cyclus
Ad 4: verkorten oplevering rapportage → lastig
Ad 5: bij KPI’s ook zichtbaar maken hoe cliënten etc. de zorg ervaren → 
werkgroep KPI’s 
Ad 6; meer inzicht in de financiële situatie → toegevoegd paragraaf financiën
Ad 7: verhaal achter de cijfers → een keer per jaar een RTG te organiseren met 
partijen uit het zorgveld 
Ad 8: meer info over voorliggend veld → zie jaarmonitor
Ad 9: 18 maatregelen bij nieuwe kansen aanvullen → zie kwartaalmonitor

De volgende leden gaan een voorstel over indicatoren voorbereiden: Peter, Jan 
Harm, Mart en Elvira.

Afgesproken wordt dat Mariël en Gerdien een motie gaan voorbereiden over 
behandeling van de kwartaal- en jaarmonitor Sociaal Domein. 

6  Bespreken KPI’s
Hier gaat de werkgroep ‘indicatoren’ zich over buigen. 

7 Lange termijnagenda en volgende bijeenkomsten
Het volgend overleg op 27 oktober wordt i.v.m. de herfstvakantie verzet naar 
1 november. 

De volgende afspraken worden gemaakt: 
 College komt met een agenderingsverzoek voor een IBC over Toegang 

en Toegankelijkheid
 1 november: Thema fraude (Gerdien, Aad en ambtelijke organisatie) en 

tussentijdse evaluatie (Gerdien, Mariël en Annemarie)
 1 december: Indicatoren (voorbereidingsgroep Peter, Jan Harm, Mart en 

Elvira), bespreken concept- motie (Mariël, Gerdien en Annemarie) 
 20 januari: doorkijk na de verkiezingen
 ?? februari: 

8 Rondvraag
Carla attendeert op de verdiepingsavond van GroenLinks op 7 oktober over 
Integrale aanpak in het sociaal domein. De fracties ontvangen hiervoor 
binnenkort een uitnodiging.
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9 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 

Bijlage; Overzichtsplanning bijeenkomsten raadswerkgroep Sociaal Domein

Datum werkgroep Onderwerp Voorbereiding door
1 november 
(was 27 oktober)

- Thema Fraude

- Tussentijds evaluatie

Gerdien, Aad en ambtelijke 
organisatie
Gerdien, Mariël en 
Annemarie

1 december - Indicatoren

- Inhoud concept-motie 

Peter, Mart, Jan Harm en 
Elvira
Mariël, Gerdien en 
Annemarie

20 januari 2022 - Doorkijk na de    
   Verkiezingen

?? februari 2022


